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                                                        -Projekt- 

 

PROTOKÓŁ NR XXXIII/2017 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 27 listopada 2017 roku 

 

XXXIII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.16.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Wilisowska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXIII sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa zanim przedstawię 

porządek obrad bardzo proszę o  wprowadzenie autopoprawek do  zaproponowanego porządku obrad.  

Na wniosek pana Wójta punkty 14 i 15 porządku obrad wycofujemy. W punkcie 25 – projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na włączenie w granice Tarnobrzeskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

„EURO-PARK Wisłosan” nieruchomości położonych w obrębach Krzyżowice-Wierzbica oraz 

Małuszów, Gmina Kobierzyce uchwała będzie zmieniona w treści, dodane dodatkowe działki. Proszę 

pana Wójta o uzasadnienie do wycofania punktu 14 i 15. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chcemy na te działki, które są tutaj w tej chwili 

wykazane zrobić przetarg publiczny na te działki użytkowane rolniczo. Jeśli chodzi o punkt 25 – jest 

podjęta uchwała Radu Powiatu o zmianie strefy ze strefy Wałbrzyskiej na strefę Tarnobrzeską. Jest to 

jakby bardziej zasadne bo Wałbrzych tak naprawdę działał destrukcyjnie jeśli chodzi o ściąganie 

inwestorów, wręcz odstraszał. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Prośba jeszcze o zmianę kolejności 

procedowanych uchwał. Punktem 6 będzie projekt uchwały z punktu 16 i kolejno aż do punktu 25. 

Czyli przenieisenie projektów uchwał dotyczących mpzp z punktów 14-23 na punkty 6-15, pkt 6-16, 

7-17, 8-18, 9-19, 10-20, 11-21, 12-22, 13- 23.Pozostałe punkty w kolejności bez zmian. 

Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad.  

Czy ktoś z państwa ma wnioski do porządku obrad? Nie widzę wniosków, przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z 

autopoprawkami – proszę o podniesienie ręki. 

Za 14 osób/ 14 obecnych 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

działek numer 384/49 i 384/9 obręb Kobierzyce, w celu ich rolniczego użytkowania po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu 

do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kobierzycach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy ul. Słonecznej i Kwiatowej w 

południowo-środkowej części wsi Księginice.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Rekreacyjnej i Błękitnej w 

północno-zachodniej części wsi Ślęza.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w środkowo-

zachodniej części wsi Tyniec Mały.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szkolnej w północno-

wschodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu 

Żerniki Małe.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXIX/564/17 z 

dnia 1 września 2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-

środkowej części wsi Szczepankowice. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na włączenie w granice Tarnobrzeskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej „EURO-PARK Wisłosan” nieruchomości położonych w 

obrębach Krzyżowice-Wierzbica oraz Małuszów, Gmina Kobierzyce. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2014 - 2020. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kobierzyce oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia 

dydaktyczno-wychowawcze. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Polskich Odkrywców i Podróżników w Kobierzycach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Polskich Odkrywców i Podróżników w Kobierzycach. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Gminnego Zespołu Szkół 

w Bielanach Wrocławskich, w skład którego wchodziła dotychczasowa sześcioletnia Szkoła 

Podstawowej im. UNICEF w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. UNICEF w Bielanach 

Wrocławskich 

20. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Pustkowie Wilczkowskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Pustkowie Wilczkowskim. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Romualda Traugutta w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Pustkowie Żurawskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Romualda Traugutta 

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Pustkowie Żurawskim. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Mazowieckiego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Tyńcu Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tadeusza Mazowieckiego w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Tyńcu Małym. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wysokiej w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Wysokiej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wysokiej. 

24. Interpelacje radnych. 

25. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

26. Zapytania radnych i sołtysów. 

27. Wnioski i sprawy różne. 

28. Komunikaty Przewodniczącej. 

29. Zakończenie obrad.  

 
 

Ad.3. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób /z 14 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

Na salę obrad przybył radny Mariusz Przeździęk. 

 

Ad.6. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/612/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części działek numer 384/49 i 384/9 obręb Kobierzyce, w celu ich rolniczego użytkowania 

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/613/17 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do 

spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kobierzycach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXXIII/614/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy ul. Słonecznej i Kwiatowej w 

południowo-środkowej części wsi Księginice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/615/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Rekreacyjnej i Błękitnej w 

północno-zachodniej części wsi Ślęza. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

 

Ad.10 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/616/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w środkowo-

zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.11. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/617/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szkolnej w północno-wschodniej 

części wsi Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa negatywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały – 4 osoby były przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Przedstawiłem państwu wniosek mieszkańca. Chciał 

przenieść suszarnię z centrum Żernik Małych. Obok są działki, teren rekreacyjny. Tam będzie 

budowana świetlica. Teraz jest zabudowa zagrodowa w tym miejscu. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Kiedyś inny właściciel wnioskował o taką funkcję 

w tym miejscu i Rada Gminy nie wyraziła zgody więc jesteśmy konsekwentni. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy ten właściciel ma działki poza miejscowością? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak. Ma działki w innych miejscowościach. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy ten pan miał wiedzę, że dookoła jest mieszkaniówka? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Był dobrze poinformowany jednak 

nie możemy zabronić złożenia wniosku. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Podejrzewam, że i tak byłyby protesty mieszkańców 

którzy mają obok działki pod mieszkaniówkę. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Żerniki Małe następującym 

stosunkiem głosów: 

Za podjęciem uchwały – 0  

Przeciw – 13 osób 

Wstrzymały się od głosu -2 osoby 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w północno-środkowej części obrębu Żerniki Małe nie została podjęta. 

 

Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/618/17 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXIX/564/17 z 

dnia 1 września 2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-

środkowej części wsi Szczepankowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/619/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 
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Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/620/17 w sprawie wyrażenia zgody na włączenie w granice Tarnobrzeskiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej „EURO-PARK Wisłosan” nieruchomości położonych w obrębach 

Krzyżowice-Wierzbica oraz Małuszów, Gmina Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/621/17 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 - 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.17. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Mariusz Przeżdzięk: Czy zastanawialiśmy się nad podwyżkami dla pań sprzątających? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Były podwyżki we wrześniu. 

Radna Iwona Rzepka: To były znaczne podwyżki, dziękujemy. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/622/17 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce 
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oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

  

Ad.18. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/623/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Polskich Odkrywców i Podróżników w Kobierzycach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Polskich Odkrywców i Podróżników w Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

  

Ad.19. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ponieważ treść tych uchwał jest taka 

sama i pani sekretarz je omówiła, poproszę w każdym punkcie już tylko o opinię Komisji 

Użyteczności Publicznej. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/624/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Gminnego Zespołu Szkół 

w Bielanach Wrocławskich, w skład którego wchodziła dotychczasowa sześcioletnia 

Szkoła Podstawowej im. UNICEF w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. UNICEF 

w Bielanach Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/625/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Pustkowie Wilczkowskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Pustkowie 

Wilczkowskim. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/626/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Romualda Traugutta w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Pustkowie 

Żurawskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Romualda Traugutta w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Pustkowie Żurawskim. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/627/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Mazowieckiego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Tyńcu Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tadeusza Mazowieckiego 

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Tyńcu Małym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIII/628/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wysokiej w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Wysokiej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wysokiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.24. 

Brak. 

 

Ad.25. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Radna Apolonia Kasprzyk- 

Czepielinda odpowiedź na swoją interpelację otrzymała. 

 

Ad.26. 

Brak. 

 

Ad.27. 

Radny Czesław Stadnik: Najczęściej zajmowałem się Powiatem Wrocławskim, ale chcę 

podziękować, słupek w Domasławiu jest zamontowany, bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nasiliły się włamania. Było 

spotkanie z władzami Policji, proszę pana wójta o informację. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Było spotkanie, był komendant Raczak, Komisariat  

podchodziłby pod Policję Miejską. Na dzień dzisiejszy jest deklaracja utworzenia Komisariatu w 

Kobierzycach. Mamy najwięcej zdarzeń, ale przestępczość w porównaniu do roku poprzedniego w 

gminie Kobierzyce spadła. Czekamy na decyzję oficjalną. Nasza deklaracja dotycząca finansowania 

jest aktualna. 
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Ad.28. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: 21 grudnia o godzinie 9.00 odbędzie 

się kolejna sesja Rady Gminy. Proponuję, żebyśmy 20 grudnia zrobili wspólną komisję, chyba że 

chcecie państwo osobne komisje to zrobimy je rano. Jeśli jest przyzwolenie to bardzo dziękuję. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zapraszam państwa na wigilię samorządową 19 grudnia 

o godz. 16.00 oraz na jarmark dwudniowy przygotowany przez KOK i KOSiR – jarmark uświetni 7 

metrowa choinka podarowana przez panią Przewodniczącą. 

 

Ad.29. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXIII Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.18.00. 

Liczba załączników: 2.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20171127. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 


